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   PÖYTÄKIRJA 

 

VAALIKOKOUS    

Aika: 25.3.2023 klo 13.12–14.45 

Paikka: Jyväskylä 

1. Kokouksen avaus  

Piirin puheenjohtaja Marjatta Haapaniemi avasi kokouksen ja toivotti osallistujat  

tervetulleeksi piirikokoukseen. 

2. Kokouksen järjestäytyminen 

Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin piirin puheenjohtaja Marjatta Haapaniemi ja sihteeriksi 

piirisihteeri Hilkka Sidoroff.  

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Silja Huikuri Joensuun IW klubista ja  Saara Räisänen IW 

Pieksämäen klubista. Pöytäkirjantarkastajat Silja Huikuri ja Saara Räisänen toimivat tarvittaessa 

myös ääntenlaskijoina. 

3. Todetaan kokouksenosanottajat, laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todettiin kokoukseen osallistujat. Kokouksessa oli virallisia edustajia 17  piirin seitsemästä 

klubista. Kansallisen Neuvoston edustaja Tuija Knuutila oli estynyt. Lisäksi virallisten Jyväskylän 

klubista paikalla oli viisi klubilaista. Liite   

Kokous todettiin sääntöjen mukaisesti laillisesti koollekutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 

4. Asialistan hyväksyminen työjärjestykseksi 

Asialista hyväksyttiin työjärjestykseksi muutoksella, että Kuopion IW klubin esitys 

piirikokoukselle käsitellään kohdassa muut asiat. 

5. Piirin puheenjohtajan Marjatta Haapaniemen  puheenvuoro 

Hyvät ystävät, IW-sisaret! 
Kurkotetaan korkealle, tehdään ihmeitä! Kauden teema. Miten olemme onnistuneet – siinä 
mietittävää. Tiedän, että monessa klubissa toiminta on sujunut suunnitelman mukaan ja jopa 
mukavia ihmeitäkin on ollut. Näinä aikoina uusien jäsenten saaminen on ihme. Se eteen on 
tehtävä työtä. Onnistumisesta voi olla tyytyväinen ja iloinen. 
Viime syksyn kokouksessa Joensuussa taisin sanoa, että mielessä on huolen häivää. En kyllä 
aavistanut, että jopa kaksi klubia lopettaa tänä kautena toimintansa syystä, että vastuutehtäviin 
on ollut vaikea saada henkilöitä. Tämä johtunee klubien ikärakenteesta. Entiset jäsenet ovat 
joutuneet hallitusvastuuseen useita kertoja, jopa peräkkäin ja nuoria ei tämänkaltainen toiminta 



   

kiinnosta. Sama tilanne on muillakin järjestöillä, esim. Zonta ja Rotaryt, jossa vastaavanlainen 
tilanne. Piirissämme siis Kotka lopetti vuodenvaihteessa ja Jyväskylä on ilmoittanut 
lopettavansa kauden lopussa. 1.7. on piirissä siis 6 klubia. 
Kansallinen Neuvosto on kuluneena kautena ollut aktiivinen. Ensimmäisen kerran klubien edustajat 
olivat mukana KN:n tammikuun kokouksessa. Tätä klubeissa on pidetty hyvänä. 
Tiedotus on kulkenut hyvin klubeille saakka – siitä kiitos KN:lle ja sille, että sähköposti kulkee 
nopeasti. Kaarinan klubin esitys piiritason organisaation tarkastelemiseksi on työllistänyt 
Kansallista neuvostoa ja tulee työllistämään edelleen. Elokuun kokouksessa asiaa käsitellään 
uudelleen. 
Tässä kokouksessa, kuten Kuopion klubi esitti, asiasta keskustellaan MUUT asiat kohdassa. 
Kerron siellä klubien ja piirin kannanotoista yhteenvedon. 
- Seuraavassa asioita, jotka kuluneena kautena tulleet esiin. Nämä lähinnä muistutukseksi, 
  vaikka näistä olette varmaan jo klubeissa keskustelleet: 
- Työ klubien jäsenmäärän kasvattamiseksi – (tästä KN teki päätöksen 21.1. kokouksessa) 
- Yhteistyö Rotary-järjestöjen kanssa, sitä voisi elvyttää 
- Viestintäsuunnitelmaa päivitetään 
- IIW-päivä ja Tyttöjen päivänä ulkoilupäivä – ovat jo mukavasti toimineet, kuvia maailmalle 
  lähetetty 
- Hyväntekeväisyysprojektit – malleja kehittää rahanhankintaa (kuulumisten vaihtoa toisten 
  klubien kanssa) 
- IIW presidentti Trish Douglasin vierailu syyskuussa. Kuopion klubille kiitos lupautumisesta 
  ottaa vieras vastaan! 
  Ystävyysklubitoiminnan elvyttäminen – ystävyysklubit nettisivuille  
- Aktiivinen tiedottaminen klubien toiminnasta – nettisivut käyttöön 
- Aloitteet klubeilta KN:lle piirin kautta! 
- En toivo klubien lopettamista, mutta jos näin käy, se on tehtävä sääntöjen mukaan 
Lopuksi tärkein  
  YSTÄVYYS, PALVELEMISEN IHANNE JA KANSAINVÄINEN YMMÄRRYS 
- en pidä poliittista puhetta, mutta suren sitä, että erottelemme ihmisiä syntyperän ja ulkoisen 
  olemuksen mukaan. Me IW:läiset haluamme tukea kansainvälisyyttä, kukin omalla 
  tavallamme. 
- Mielestäni on tärkeää, että kohtelemme jokaista kanssaihmistä tasavertaisena ihmisenä, 
  autamme heikompaa ja tuemme toinen toistamme onnistumaan toiminnassaan ja 
  tavoitteissaan ja yhteisissä tavoitteissamme. 
  KURKOTETAAN KORKEALLE, TEHDÄÄN IHMEITÄ! 
6. Klubien piirikokoukselle käsiteltäväksi esittämät asiat 

Kuopion klubin esitys käsitellään kohdassa muut asiat. 

Tässä kohdassa kuultiin klubien terveisinä hyvistä käytänteistä ideoina  muillekin klubeille 

jaettavaksi. 

Kuopion ja Pieksämäen klubien edustajat kertoivat kokemuksista omista aktiviteeteistaan. 

Pieksämäen klubi järjesti lapsille joululoman aikana ilmaisen luistelumahdollisuuden 

jäähallissa. Rahoitus järjestyi pääasiassa joulutorin myyjäistuloilla, käytettyjen 

luisteluvälineiden lahjoituksilla ja yhteistyössä paikallisen urheiluseuran kanssa. Tapahtuma oli 

erittäin suosittu ja samanlaista toimintaa toivotaan edelleen. 

Kuopion klubissa suosittua yhteistä  tekemistä  on ollut  yhdessä leipominen ja tuotosten 

myynti myyjäisissä kaupungin keskustassa olevassa Aapelin kauppakeskuksessa.  



   

7. Piirihallituksen kokoukselle käsiteltäväksi esittämät asiat 

Ei ollut. 

8. Piirin talousarvion ja jäsenmaksun hyväksyminen kaudelle 1.7.2023 - 30.6.2024 

Piirin taloudenhoitaja Katja Manner esitteli talousarvion, joka hyväksyttiin. Liite 

Piirin jäsenmaksuksi hyväksyttiin 9€/jäsen. Jäsenmaksu Kansalliselle Neuvostolle on 13€/jäsen.  

Yhteensä jäsenmaksu on 22€, joka on sama kuin kuluvana toimintakautena.  

9. Piirin toimintasuunnitelman hyväksyminen kaudelle 1.7.2023 – 20.6.2024 

Piirin tuleva puheenjohtaja Anja Manninen esitteli toimintasuunnitelman, joka hyväksyttiin 

pienin muutoksin. Liite (Anja Manninen) 

10. Piirin budjetin toteuma ja rahatilanne sekä päätös tilillä olevien rahojen käytöstä esim. 

koulutukseen ja IW:n valtakunnallisiin tapahtumiin osallistumiseen, avustuskohteista 

päättämien 

Rahastonhoitaja Katja Manner esitteli piirin rahatilannetta. Piirin rahatilanne on tällä hetkellä 

hyvä.  Liite  

Kuluvana toimintakautena 2022–2023 Piiri on maksanut piirikokouksiin osallistuville kahdelle 

viralliselle edustajalle osallistumismaksun.  

Piirin tulot muodostustuvat klubien jäsenmaksuista. Jäsenmaksun tuotot ovat pienentyneet 

jäsenmäärän vähentyessä. Vuonna 2018–2019 jäseniä oli 283 ja  vuonna 2022–2023  202.  

1.7.2023 sekä Kotkan että Jyväskylän klubien lopettaessa toimintansa vähennys on vielä 32 

jäsentä. 

Piirihallituksen  esittämä hyväksyttiin maksaa Kuopion klubille avustusta Trish Douglasin 

vierailun kuluista  Kuopiossa syyskuussa 2023. 

Samoin esitettiin ja hyväksyttiin maksaa klubien edustajien osallistumismaksut Kansallisen 

Neuvoston kokouksiin. 

11. Piirihallituksen jäsenten valinta kaudelle 1.7.2023 – 30.6.2024  

Piirihallituksen  jäseneksi valittiin kaudelle 2023–2024 seuraavat henkilöt 

      Puheenjohtaja Anja Manninen  IW Pieksämäki ry 

      Varapuheenjohtaja Vappu Virtanen  IW Nastola  

      Past puheenjohtaja Marjatta Haapaniemi IW Joensuu ry  

      Rahastonhoitaja Katja Manner  IW Jyväskylä ry (IW Pieksämäki ry 1.7.2023     

alkaen) 

       Sihteeri Saara Räisänen  IW Pieksämäki ry 

12. Toiminnantarkastajan ja varatoiminnnantarkastajan valinta kaudelle 1.7.2023 – 30.6.2024 

Toiminnantarkastajaksi  ja varatoiminnnantarkastajaksi valittiin 

Toiminnantarkastaja  Tarja Poikolainen  IW Pieksämäki ry 

       Varatoiminnantarkastaja Sirkka Seppänen   IW Pieksämäki ry 

13. Kansallisen neuvoston edustajan puheenvuoro 

KN:n edustaja ei päässyt paikalle sairauden vuoksi. Liitteenä jälkikäteen saatu Kansallisen 

Neuvoston puheenjohtaja Raija Partasen esitys 25.3.2023 Piirin 140 piirikokouksessa Oulussa. 

14. Nimetään ehdokkaat IIW:n tehtäviin ja Board Directoriksi 

Kansainväliset tehdään klubien toimesta sähköisesti maaliskuun aikana. 

15. Muut asiat 

Tuula Vilkki esitteli Kuopion klubin hallituksen esitystä piirikokoukselle, joka koski Kansallisen 

Neuvoston klubeille lähettämää lausuntopyyntöä koskien piiriorganisaation selvitystarvetta. 



   

Esityksen pohjalta nousi vilkasta keskustelua IW organisaation selvitystarpeesta ja 

muutostarpeesta  ja eri vaihtoehdoista, ja miten sitä voitaisiin toteuttaa voimassaolevien 

sääntöjen puitteissa. Marjatta Haapaniemi esitteli yhteenvetoa klubien esityksistä 

selvityspyyntöön. Piirien hallintoa pidettiin myös  liian byrokraattisena näin pienessä 

organisaatiossa. Yhteiset kokoontumiset klubien välillä nähtiin kuitenkin tärkeänä 

yhteisöllisyyttä lisäävänä tekijänä. 

16. Ilmoitusasiat 

Klubien toimihenkilöiden tiedot(nimet, osoitteet, sähköpostit ja puhelinnumerot) pyydetään 

ilmoittamaan piirisihteerille mahdollisimman pian piirikokouksen jälkeen. 

Samoin klubien lahjoitusten kohteet ja määrät mahdollisimman pian piirin 

rahastonhoitajalle. 

Piirihallitus tarkistaa ja täydentää Piirin toimihenkilöiden ja piirikokousten vuorotteluperiaate 

listaa ja lähettää sen myöhemmin  klubeille. 

17. Seuraava kokous 

Tampereen klubin Tuula Kahola toivotti kokousväen  tervetulleeksi Tampereelle 

syyspiirikokoukseen 14.10.2023. 

18. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja  Marjatta Haapaniemi päätti kokouksen klo 14.45 
 

 

 

 

 Marjatta Haapaniemi  Hilkka Sidoroff 
 puheenjohtaja  sihteeri 
 
  
 
  
  
 Silja Huikuri   Saara Räisänen  
 pöytäkirjantarkastaja  pöytäkirjantarkastaja 
 
 

 

 

 

 


